

30. Pour pompe à incendie:

Waterous Engine Works Co. \$6,500

40. Pour la pose de conduits, câbles, etc., pour le bureau central du service du Télégraphe d'Alarme, poste No 5, rue Berthelet:

Otis-Fensom Elevator Company—Ascenseur . . . \$2,000.00
 The A. M. Elligott Company—Ascenseur . . . 1,175.00
 Montreal Electric Co.—Garnitures électriques . . 466.50
 The Sayer Electric Co.—Garnitures électriques . . 374.00
 W. J. McGuire & Co., Ltd.—Garnitures électriques . . 353.32
 Terrano Flooring Company—Plancher en ciment . . 235.00
 The Colonial Doloment Co., Limited.—Plancher en "Doloment". 325.00
 Eugène F. Phillips Electrical Works, Limited.—64 milles de fil de fer, \$28 par mille . . . 1,792.00
 The Bell Telephone Co.—Pour la fourniture et la pose de poteaux 1,379.74
 The Bell Telephone Co.—Pour la pose de conduits et la fourniture de câbles. 8,364.69

Deux soumissions sont reçues de M. D.-A. Bethune, à 12.50 p.m., et de MM. John Watson & Cie, à 12.45 p.m. pour travaux de plomberie et pour le posage d'appareils à gaz, comme suit:

M. D.-A. Bethune. \$395
 MM. John Watson & Cie. 405

Résolu: De recevoir ces soumissions et de les prendre en considération.

Il est aussi

Résolu: Que la soumission de M. D.-A. Bethune, pour les travaux de plomberie et pour le posage d'appareils à gaz, au prix de \$395, le plus bas soumissionnaire, soit acceptée, et de présenter au Conseil un rapport en conséquence.

3.—Les soumissions reçues et ouvertes pour la fourniture de tuyaux à incendie sont alors prises en considération.

Sur rapport verbal du chef du service des Incendies recommandant le boyau Keystone,

M. l'échevin Laviolette

Propose: Que la soumission de la "Canadian Rubber Co.", pour la fourniture de 3,000 pieds, plus ou moins, de boyaux à incendie, au prix de \$1.00 le pied, soit acceptée.

M. l'échevin Séguin propose en

Amendement: D'accepter la soumission de la "Corona Rubber Co.", pour la fourniture de 1,000 de boyaux, à raison de 80 cts le pied, et d'accepter celle de la "Canadian Rubber Co." pour la fourniture de 2,000 pieds de boyaux Keystone au prix de \$1.00 le pied.

L'amendement étant mis aux voix, la Commission se partage:

Pour: Séguin, David, Gallery—3.

Contre: Laviolette, Robillard, Mercier—3.

Ledit amendement étant ainsi négativé,

A la suggestion de M. le président, il est

Résolu: D'accepter la soumission de la "Canadian Rubber Co." pour la fourniture de 2,500 pieds de boyaux à raison de \$1.00 le pied, et d'accepter celle de la "Corona Rubber Co.", pour la fourniture de 500 pieds au prix de 80 cts le pied, et de présenter au Conseil un rapport en conséquence.

4.—*Résolu:* Que la soumission de la "Waterous Engine Works Co.", pour une pompe à vapeur Waterous, au prix de \$6,500, le seul soumissionnaire, soit acceptée, et de présenter au Conseil un rapport en conséquence.

5.—Sont prises en considération les soumissions reçues pour la construction d'un magasin et entrepôt sur la rue Chaboillez.

Sur proposition de M. l'échevin David, il est

Résolu: D'accepter la soumission de M. Henri Tessier, le plus bas soumissionnaire, pour la construction d'un magasin et entrepôt, au prix de \$8,525, et de présenter au Conseil un rapport en conséquence.

Il est aussi

Résolu: De présenter au Conseil un rapport recommandant qu'une somme additionnelle de \$200 soit accordée afin de payer les honoraires de l'architecte pour les plans

30. For a steam fire engine:

Waterous Engine Works Co. \$6,500

40. For the laying of conduits, cables, etc., for the headquarters of the Fire Alarm telegraph department, No. 5 fire-station, Berthelet street:

Otis Fensom Elevator Company—Elevator . . . \$2,000.00
 The A. M. Elligott Company—Elevator . . . 1,175.00
 Montreal Electric Co.—Electrical supplies . . . 466.50
 The Sayer Electric Co.—Electrical supplies . . . 374.00
 W. J. McGuire & Co. Ltd.—Electrical supplies . . 353.32
 Terrano Flooring Co.—Cement floor 235.00
 The Colonial Doloment Co.—Doloment floor . . . 325.00
 Eugene F. Phillips Electrical Works, Limited.—64 miles line wire, \$28 per mile . . . 1,792.00
 The Bell Telephone Co.—For supplying and erecting poles 1,379.74
 The Bell Telephone Co.—For the laying of conduits and the supplying of cables 8,364.69

Two tenders were received from Mr. D. A. Bethune, at 12.50 p.m., and from Messrs John Watson & Co., at 12.45 p.m. for plumbing work and for the putting in of gas apparatus, as follows:

Mr. D. A. Bethune \$395
 Messrs. John Watson & Co. 405

Resolved: That the said tenders be received and considered.

It was also

Resolved: That Mr. D. A. Bethune's tender for plumbing works and the putting in of gas apparatus, at the price of \$395, the lowest tender, be accepted, and that a report be made to Council accordingly.

3.—The tenders received and opened for the supply of fire-hose were then considered.

On a verbal report from the chief of the Fire department recommending the Keystone fire-hose,

Ald. Laviolette

Moved: That the Canadian Rubber Co's tender for the supply of 3,000 feet, more or less, of fire-hose at \$1.00 per foot, be accepted.

Ald. Séguin moved in

Amendment: That the Corona Rubber Co's tender for the supply of 1,000 feet of fire-hose at 80c a foot, be accepted, and that the Canadian Rubber Co's tender for the supply of 2,000 feet of Keystone fire-hose, at \$1.00 a foot be accepted.

The amendment being put, the Committee divided:

Yeas: Séguin, David, Gallery—3.

Nays: Laviolette, Robillard, Mercier—3.

The said amendment being lost,

At the suggestion of the chairman, it was

Resolved: To accept the Canadian Rubber Co's tender for the supply of 2,500 feet of fire hose at \$1.00 a foot, and to accept that of the Corona Rubber Co., for the supply of 500 feet at 80c a foot, and that a report be made to Council accordingly.

4.—*Resolved:* That the tender of the Waterous Engine Works Co., for a Waterous steam fire engine, at \$6,500, the only tender, be accepted, and that a report be made to Council accordingly.

5.—Tenders received for the construction of a store and warehouse, Chaboillez street, were then considered.

On motion of Ald. David, it was

Resolved: That Mr. Henri Tessier's tender, the lowest tender, for the construction of a store and warehouse at the price of \$8,525, be accepted, and a report made to Council accordingly.

It was also

Resolved: That a report be made to Council recommending that an additional sum of \$200 be granted for architect's fees for plans and specifications prepared for the construction of a store and warehouse.

5.—Tenders for the laying of conduits, cables, etc., for the headquarters of the Fire Alarm telegraph depart-